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Zápisnica z 2. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ruskej 

 dňa 11.03.2023 

Prezencia riadnych členov orgánu 

Meno Funkcia Prítomnosť Čas 

Veronika Bilázová, 

Mgr. 

Volený člen 

samosprávy 
prítomná 

17.00 – 19.00 

Edina Bodnár, Ing. 
Volený člen 

samosprávy 

prítomná 17.00 – 19.00 

Dávid Károly 
Volený člen 

samosprávy 

prítomný 17.00 – 19.00 

Ladislav Majoros, 

Ing. 

Volený člen 

samosprávy 

prítomný 17.00 – 19.00 

Ľuboš Szopko 
Volený člen 

samosprávy 

prítomný 17.00 – 19.00 

Kristián Üveges 
Volený člen 

samosprávy 

neprítomný 
 

Alexander Zuti, Bc. 
Volený člen 

samosprávy 

prítomný 17.00 – 19.00 

 

Hlavný kontrolór – Mgr. Peter Mórocz – neprítomný  

Zasadnutie bolo uznášaniaschopné. 

 

Priebeh jednania 

Bod. č.1- Otvorenie  

Starostka privítala poslancov na 2. riadnom zasadnutí obecného  zastupiteľstva.  Prítomných  

bolo 6 poslancov, zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Pani starostka informovala poslancov 

o bode programu.  

 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Schválenie programu zasadnutia. 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

4. Prejednanie – elektrina, plyn 

5. Obecné záležitosti 

6. Diskusia 

7. Záver 
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Bod č.2- Schválenie programu 

 
Pani starostka informovala poslancov o bode programu.  

 
1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Schválenie programu zasadnutia. 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

4. Prejednanie – elektrina, plyn 

5. Obecné záležitosti 

6. Diskusia 

7. Záver 

 

 
Hlasovanie za program. Všetci prítomní jednohlasne prijali program zasadnutia. 

  
Hlasovanie 1: 

Za- 6 poslancov, proti- 0, držal sa- 0 

Uznesenie č. 18 /2/2023 

Schválené hlasovaním č.1/2/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Ruská schvaľuje program zasadnutia 

 
1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Schválenie programu zasadnutia. 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

4. Prejednanie – elektrina, plyn 

5. Obecné záležitosti 

6. Diskusia 

7. Záver 

Bod č.3 – Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Pani starostka určila zapisovateľku zápisnice pracovníčku OÚ Bettina Szopková.  

Za overovateľov zápisnice boli určení:  

Bc. Alexander Zuti, poslanec OZ  

Mgr.Veronika Bilázová, poslankyňa OZ  

 

Hlasovanie 2: 

Za- 4 poslancov, proti- 0, držal sa- 2 

Uznesenie č. 19 /2/2023 

 Schválené hlasovaním č.2/2/2023  

 

Bod č.4 – Prejednanie – elektrina, plyn 

Starostka informovala poslancov o navýšení cien elektriny a plynu na obecnom úrade 

a v materskej škole. Cena plynu z 5000.- € sa vyšplhala na 26 000.- €, ktorú platíme podľa 

harmonogramu, každý mesiac. 
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Cena elektriny sa tiež navýšila, ale nie až tak ako cena plynu. Faktúru za elektrickú energiu, 

platíme štvrťročne. Jedine obecný úrad platíme mesačne, podľa spotreby energie. Obec 

podala žiadosť o dotáciu na energie.  

Pani starostka ďalej informovala poslancov, že Východoslovenská energetika ponúka zľavu 

5% z ceny energie po podpísaní dodatku k zmluve o dodávke elektriny. Zmluvu nám už 

zaslali a po prerokovaní s obecným zastupiteľstvom je možné podpísanú zmluvu zaslať 

naspäť. 

Hlasovanie 3: 

Za- 6 poslancov, proti- 0, držal sa- 0 

Uznesenie č.  20/2/2023 

Schválené hlasovaním č.3/2/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Ruská jednohlasne súhlasí s podpisom zmluvy VSE so 

zľavou 5% 
 

 

  Bod č.5 – Obecné záležitosti 

 Pani starostka informovala poslancov o možnosti, aby sa vymenili na zbernom dvore 

lampy na solárne lampy, aby sme aj týmto spôsobom prispeli k sporeniu elektriny. 

 

- ENVIROFOND 

Starostka informovala poslancov o možnosti podania žiadosti na Envirofond. Minulý 

rok obec tiež podala žiadosť na zateplenie budovy OcÚ, ale z dôvodu pádu vlády, 

projekt neprešiel. Aj tento rok sme sa pokúsili podať žiadosť, dúfame, že už bude 

úspešný. 

- KULTMINOR 

Obec podala žiadosť na Kultminor na dotáciu na deň obce. Taktiež sa podával projekt 

na KSK. Zatiaľ nie sú žiadne projekty schválené. Podľa starostky by sme mali tento 

rok miesto dňa obce zorganizovať iba podujatie formou Dňa rodiny, v tejto ťažkej 

situácii nemíňali obecné financie. 

- 100 narodeniny občanky Rozálii Ličkovej 

Starostka ďalej informovala poslancov, že tento mesiac bude mať v našej obci Pani 

Rozália 100 narodeniny. Podľa starostky by sme jej mali kúpiť televízor. Torta by sa 

objednala spolu s kvetmi. Podľa poslancov by sme sa mali spýtať príbuzných, čo by 

potrebovala. 
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Bod č.7 – Diskusia 

Neodzneli žiadne otázky zo strany poslancov. 

Bod č.8 – Záver 

Starostka obce sa poďakovala prítomným poslancom za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

Zapísala: Bettina Szopková 

 

Overovatelia zápisnice: 

Bc. Alexander Zuti .................................. 

Mgr. Veronika Bilázová ..................................... 

 

V Ruskej, dňa 14.03.2023 

 

 

 

 


